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Green Apple Organic Farm 

 مزرعه التفاح الاخضر العضويه

Located in Madaba as family private organic farm in Jordan, established in 4/2/2016 specializes 

in producing natural foods with considerable nutritional benefits, while satisfying its customers and 

caring for the environment. 

 

 الطبيعية الأطعمة إنتاج في متخصصة وهي 4/2/2016تاسست في ، الأردن في خاصة عضوية كمزرعة مادبا مدينة في تقع

مع إرضاء عملائها ورعاية البيئة ، كبيرة غذائية فوائد مع                      

   

Vision & Mission 

والرسالة الرؤية  

To contribute to the establishment of a secure and sustainable food system that promotes the health of 

humans and environment in the Jordan, and to provide genuine, organic food and services for conscious 

and healthy living. 

 

في  للعيش الحقيقية العضوية والخدمات الغذاء ويوفر ، الأردن في والبيئة البشر صحة يعزز ومستدام آمن غذائي نظام إنشاء في للمساهمة

                                                                                                                                         توعيه صحيه 

Values 

 القيمه

Our values are to secure healthy food, and conserving the sustainable natural resources in Jordan. 

And our main goal the Quality, products quality, prices quality, services quality. 

الأردن في المستدامة الطبيعية الموارد على والحفاظ الصحي الغذاء تأمين في قيمنا تتمثل  

الخدمات جودة - الأسعار جودة - المنتجات جودة- الجودة هو الرئيسي وهدفنا . 
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Goals 

 الاهداف

To achieve the highest quality standards in the field of organic food, and to contribute in building the 

main infrastructure of this field in accordance with the highest requirements and standards. 

 المتطلبات لأعلى وفقا الالمج لهذا الرئيسية التحتية البنية ءبنا في والمساهمة ، العضوية الأغذية مجال في الجودة معايير أعلى لتحقيق

 .والمعايير

Why Eat Organic? 

 لماذا ناكل المنتجات العضويه ؟

Of the conventional non-organic food we eat, 46% contains residues of one or more pesticide, and levels 

are going up dramatically, in 2003 the equivalent figure was just 25%. 

 ترتفع والمستويات ، الحشرية المبيدات من أكثر أو مبيد بقايا على٪  46 يحتوي ، نتناولها التي التقليدية العضوية غير الأغذية بين من

فقط٪  25 المعادل الرقم كان 2003 عام في ، كبير بشكل . 

Here are four top reasons to choose locally grown organic produce with the guaranteed quality of a 

brand like Green apple Farms. 

مثل تجارية لعلامة المضمونة الجودة مع محلياً المزروعة العضوية المنتجات لاختيار رئيسية أسباب أربعة يلي فيما  

Avoid chemicals 

الكيميائية المواد تجنب  

Eating organically grown foods is the only way to avoid the cocktail of chemicals present in commercially 

grown food. More than 600 active chemicals are registered for agricultural use. These toxic and 

persistent pesticides accumulate in the soil, water and our bodies. By eliminating the use of these 

pesticides and fertilizers in the organic production system, we are not contributing any further to this 

pollution. 

 يتم. تجارياً المزروعة الأغذية في الموجودة الكيميائية المواد كوكتيل لتجنب الوحيدة الطريقة هو عضويا المزروعة الأطعمة تناول إن

 من. وأجسامنا والمياه التربة في والمستمرة السامة المبيدات هذه تتراكم. الزراعي للاستخدام نشطة كيميائية مادة 600 من أكثر تسجيل

التلوث هذا في أكثر نساهم لا فإننا ، العضوي الإنتاج نظام في والأسمدة المبيدات هذه استخدام على القضاء خلال . 
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Benefit from more nutrients 

الغذائية العناصر من المزيد من الاستفادة  

Organically grown foods have more nutrients—vitamins, minerals, enzymes, and micronutrients—than 

commercially grown foods because the soil is managed and nourished with sustainable practices by 

responsible standards. A review of 41 published studies verifies that five servings of organically grown 

vegetables (such as lettuce, spinach, carrots, potatoes, and cabbage) provide an adequate allowance of 

vitamin C, whereas the same number of servings of conventionally grown vegetables do not. 

 من أكثر - الدقيقة والمغذيات ، والإنزيمات ، والمعادن الفيتامينات - الغذائية العناصر من مزيد على تحتوي عضويا المزروعة الأطعمة

ً  المزروعة الأطعمة  تناول أن منشورة دراسة 41 مراجعة تؤكد. مسؤولة معايير وفق مستدامة بممارسات وتتغذى تدار التربة لأن تجاريا

سي بينما لفيتامين مناسباً بدلاً  توفر( والملفوف والبطاطا والجزر والسبانخ الخس مثل) ايعضوً  المزروعة الخضروات من وحدات خمس  

 تناول نفس العدد من الاصناف المذكورة لا توفر شي يذكر من فيتامين سي

Preserve our ecosystems 

لدينا البيئية النظم على الحفاظ  

Organic farming supports eco-sustenance, or farming in harmony with nature. Preservation of soil and 

crop rotation in our dessert will create healthy soil that keeps improving and provides the much needed 

national food security for generations to come. 

 إنشاء إلى المحاصيل وتناوب التربة على الحفاظ سيؤدي. الطبيعة مع وئام في الزراعة أو ، البيئي العيش سبل العضوية الزراعة تدعم

القادمة للأجيالنحن في الاردن بأمس الحاجة الية  الذي الوطني الغذائي الأمن وتوفر التحسن في تستمر صحية تربة . 

 ويمكن ملاحظة ذلك جليا في لون التربة المائل للاصفرار.

Support local farming that tastes better 

مذاقها افضل التي المحلية الزراعة دعم  

Fruits & vegetables lose nutrients and flavor the longer they take to reach your dinner table. We pick 

our products every morning from our farm in Madaba and deliver it to (Organic Farmers Store) Amman 

third circle daily, when you purchase from Organic Farmers Store you will be able to eat truly fresh fruits 

& vegetables, from farm to table in one day. 

.لكي لا تفقد العناصر الغذائيه الخاصه بها يوميا قطافهايتم  جةخضروات وفواكه طاز  

الث لتصل لمائدتك مباشره على الدوار الث لمحللمن المزرعه مباشره   
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Certificate of Organic Vegetables & Fruits 

ةالعضوي والفواكه الخضروات شهادة -  

 

Green apple Farm is a Certified Organic farm located in Jordan –Madaba 

Our Certification code (J0007) from CCPB Company Italy-granted by European Union 

We grow a wide variety of organic vegetables, greens and herbs. Our vegetables are available at our 

Organic Farmers Store and at our farm. 

Green apple Farm مادبا - الأردن في تقع معتمدة عضوية مزرعة هي  

الشهادة رمز لدينا  (J0007) من CCPB Company الأوروبي الاتحاد قبل من حةالممنو إيطاليا  

متجرنا الخاص على الدوار الثالث في خضرواتنا تتوفر. والأعشاب والخضر العضوية الخضروات من واسعة مجموعة نزرع نحن . 

WELCOME TO 

 اهلا بكم

Green apple Organic Farms100% Organic Farm-To-Table 

%100مزرعه التفاح الاخضر المعتمده   

Grown for Flavor Grown with flavor, quality and the consumers health in mind 

Enjoy Freshness Fresh, seasonal, delicious and organic products. 

لمنتجات الموسميه الشهيه العضويه .الصحه المستهلكين لتستمتع بيوخذ بعين الاعتبار تنميه النكهات والجوده الافضل    

صالحا للاكل لفترات طويلة  فلاداعي لتبذير نقودك بقاء المنتجلم تشعر بالاختلاف في النكهة والطعم وهذا شعارنا ان   

We are always committed to growing your food without the use of any pesticides, herbicides or 

fungicides - even those approved for Organic production. As farmers, we are steward of the land, 

responsible for growing clean, healthy food for our community while doing so in a way that protects and 

enhances all the soil critters, insects and bees, birds and  alike. 

 للإنتاج المعتمدة تلك حتى - للفطريات مبيدات أو عشبية مبيدات أو حشرية مبيدات أي استخدام دون طعامك بزراعة دائمًا ملتزمون نحن

 بطريقة بذلك القيام أثناء لمجتمعنا وصحي نظيف طعام زراعة عن مسؤولون ونحن ، الأرض نراقب نحن ، مزارعين بصفتنا. العضوي

سواء حد على والطيور والنحل والحشرات التربة مخلوقات جميع وتعزز تحمي . 
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Treating the soil as the complex ecosystem it is. We feed the soil, which in turn feeds the plants that 

eventually nourishes the animals - this includes us! 

 وهذا - النهاية في الحيوانات تغذي التي النباتات تغذي بدورها التي التربة نطعم نحن. عليه هو المعقد البيئي النظام باعتبارها التربة علاج

 !يشملنا

Vegetables 

All of our vegetable, herb crops are started from seed here on the farm in our greenhouse beginning in 

early March. Since we rely on several successions of most crops to see us through the season, we 

continue seeding through July in order to have steady and continuous harvests through December! 

Beginning in April, you'll see us out in the fields direct seeding and transplanting these starts either into 

the open field or into our unheated field tunnels. 

 على نعتمد لأننا نظرًا. مارس أوائل من بداية لدينا الدفيئة في المزرعة في هنا البذور من تبدأ لدينا والعشب الخضروات محاصيل يعجم

 ثابت حصاد على الحصول أجل من يوليو حتى البذار نواصل فإننا ، الموسم هذا خلال لرؤيتنا المحاصيل معظم في التعاقب من العديد

 في أو المفتوح الحقل في إما البدايات هذه وتزرع مباشرة تزرع التي الحقول في سترانا ، أبريل شهر من اعتبارًا! ديسمبر حتى ومستمر

المسخنة غير أنفاقنا . 

Our tunnels (we use both high tunnels and caterpillar tunnels) are an important aspect of how we grow 

produce in our farm location. Cold hardy varietals, crops like kale, spinach, chard, scallions, carrots and 

radishes! And finally, in the summer our tunnels act as a concentrated heat source and water-controlled 

environment, as well as providing the trellising structure for our more heat-loving, sensitive fruiting 

crops, like cucumbers and heirloom tomatoes. As of right now, our production season runs March-

January. 

. بنا الخاص المزرعة وقعم في إنتاجنا نمو لكيفية مهمًا جانباً( كاتربيلر وأنفاق العالية الأنفاق من كل نستخدم) بنا الخاصة الأنفاق تعد

 الأنفاق تعمل ، الصيف فصل في ، وأخيرًا! الفجل ، الجزر ، الأخضر البصل ، السلق ، السبانخ ، اللفت مثل محاصيل ، باردة أصناف

 ، للحرارة المحبة حساسية الأكثر الإثمار لمحاصيل متطور هيكل توفير عن فضلاً  ، بالمياه فيها التحكم يتم وبيئة مركز حرارة كمصدر

يناير إلى شهرمارس منهو  لدينا الإنتاجهذا العام ان موسم  من اعتبارا. البلدية والطماطم الخيار مثل . 

The majority of our produce is sold direct to consumer through our  our store and through our order and 

delivery system. Have a request, or need food for an event or special order? Contact us at0798036022 

.للتسليم نظامنا خلال ومن متجرنا الخاص   خلال من للمستهلك مباشرة منتجاتنا معظم بيع يتم  

بنا اتصل خاص؟ طلب أو لحدث طعام إلى تحتاج أو ، طلب لديك هل  

0798036022 
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Other Products will coming soon:- 

 منتجات اخرى ستظهر قريبا :

 Fresh natural juice 

 عصائر طبيعيه 

 Pure wheat bread free of gluten 

 الغلوتين من خال قمح خبز  

 Various fresh salads 

 انواع عديده من السلطات 

http://www.goodsteadfarm.com/uploads/4/2/3/8/42389359/29530148906-4595241032-o_orig.jpg
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 Herbs, pickles, honey, black garlic and more..... 

 اعشاب , مخللات , العسل . الثوم الاسود والمزيد 
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